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اقلید

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان اقلید خبر داد؛

مرمت و لایروبی سه رشته قنات
 در اقلید

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان اقلید از پایان عملیات اجرایی 
مرمت و لایروبی سه رشته قنات در سال 1401 با اعتباری بالغ 

بر 470 میلیون تومان خبر داد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان اقلید، خدامراد طرفدار با بیان اینکه 
اعتبار این طرح ها شامل 85 درصد سهم مشارکت دولت و 
15 درصد سهم خودیاری بهره برداران است افزود: با مرمت 
و لایروبی این قنوات حدود 150 هکتار از اراضی زیردست 

متعلق به 150 بهره بردار از نعمت آب بهره مند می شود.
وی عملیات مرمت و بهسازی قنوات انجام شده را شامل کول 
گذاری، ریزش برداری، سنگ بند سیمان، طوقه چینی، بغل 

بری دانست.
این مقام مسئول تصریح کرد: قنات های چشمه علی، عیدی 
با  بودند که  قنواتی  متر  بر 700  بالغ  با طولی  آباد  و هادی 

تخصیص اعتبار در سال گذشته مرمت و بازسازی شده اند.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان اقلید:

کشت نشایی پیاز در اقلید تا خرداد ماه 
ادامه دارد

 مدیر جهاد کشاورزی شهرستان اقلید از کشت پیاز در مزارع 
شهرستان اقلید در سطحی بالغ بر ۲500 هکتار خبر داد.

 به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان اقلید، خدامراد طرفدار با اشاره به 
این  کشت  افزود:  شهرستان  در  محصول  این  نشایی  کشت 
خردادماه  اوایل  تا  و  آغاز  ماه  فروردین  اوایل  از  محصول 

ادامه دارد.
 وی با بیان اینکه شهرستان اقلید قطب تولید پیاز در استان 
فارس است اظهار کرد: علاوه بر کیفیت مناسب این محصول 
در شهرستان، استفاده از ارقام زودبازده، مدیریت منابع آب 
با استفاده از شیوه های نوین آبیاری، اشتغالزایی و بکارگیری 
کارگران فصلی از مزایای کشت این محصول در شهرستان 

است.
این مقام مسئول به اهمیت توجه به الگوی کشت و تناسب 
محصولات  کشت  زیر  سطح  و  شهرستان  به  ابلاغی  سطح 
صیفی و محصولات اساسی اشاره کرد و بر لزوم اجرای طرح 

الگوی کشت در شهرستان تاکید نمود.

ارسنجان 

بررسی مسائل و مشکلات 
چند روستا و راه های مواصلاتی 

شهرستان ارسنجان

فرماندار و نمایندگان مجلس در دو حوزه انتخابیه مرودشت، 
و  خرمبید  بوانات،  آباده،  نماینده  و  پاسارگاد  و  ارسنجان 

سرچهان از راه مواصلاتی ارسنجان، سرچهان بازدید کردند.
سرویس خبری/ داور یزدانی: به دنبال پیگیری های فرماندار 
شهرستان ارسنجان و دعوت وی از نماینده حوزه انتخابیه و 
همچنین با توجه به وجود جاده مشترک بین شهرستان های 
ارسنجان و کره ای سرچهان و با توجه به جدیت نمایندگان 
مجلس آقایان جلال رشیدی و رحیم زارع در دو حوزه انتخابیه 
بوانات، خرمبید و  مرودشت، ارسنجان و پاسارگاد و آباده، 
سرچهان نسبت به موضوع اتصال راه مواصلاتی شهرستان های 
ارسنجان به سرچهان، از این راه مواصلاتی بازدید به عمل آمد 

و تصمیماتی گرفته شد.
شایان ذکر است در حاشیه بازدید از راه، موضوع گازرسانی 
تلفن  آنتن دهی  رفع مشکل  پیگیری  اسلام آباد،  به روستای 
همراه و همچنین اشتغال عشایر طایفه جشنی مورد بحث و 

بررسی قرار گرفت.
نماینده مردم شهرستان های  ادامه جلال رشیدی کوچی   در 
شهرستان  نقاط  دیگر  از  پاسارگاد  و  ارسنجان  مرودشت، 
اداری  شورای  جلسه  در  و  کرده  سرکشی  نیز  ارسنجان 

شهرستان حضور یافت.

استان بوشهراستان بوشهر

مدیرعامل شرکت برق استان بوشهر:

بوشهری ها ۲۰ برابر صرفه جویی 
در مصرف برق، پاداش می گیرند

 
مدیرعامل شرکت توزیع برق استان بوشهر با اشاره به پاداش 
۲0 برابری صرفه جویی برق گفت: در صورتی که مشترکان 
مشابه  دوره  به  نسبت  را  میزان مصرف خود  بتوانند  خانگی 
سال قبل کاهش دهند تا ۲0 برابر قیمت فروش برق پاداش 

دریافت می کنند.
 80 اینکه  بیان  با  ایسنا  با  گفت وگو  در  حشمتی  غلامرضا 
درصد مصرف برق، خانگی است، افزود: این طرح از ابتدای 

خرداد به مدت چهار ماه اجرا خواهد شد.
وی با بیان اینکه اجرای طرح تشویقی پارسال از 15 خرداد 
آخر  تا  و  شده  آغاز  خرداد  اول  از  امسال  ولی  شد،  آغاز 
شهریور ادامه خواهد داشت، گفت: پارسال پاداش پرداخت 
شده به مشترکان خوش مصرف بخش خانگی استان بوشهر، 
بیش از ۳8 میلیارد تومان بود که به عنوان بستانکار در قبض 
آنان گنجانده شد. امسال نیز با تصمیمی هوشمندانه در نظر 
گرفته شده است تا با ارائه مشوق ها در سراسر کشور به ویژه 
استان های گرمسیری مصرف برق مدیریت شود و به تبع آن 
ظرفیت های آزاد شده بخش خانگی به صنعت اختصاص یابد.
مدیرعامل شرکت توزیع برق منطقه ای استان بوشهر با اشاره 
به این که، سیاست و برنامه کلیدی وزارت نیرو مشارکت و 
افزود:  است،  مصرف  مدیریت  بخش  در  مردم  داری  میدان 
اعطای مشوق های خوب و انگیزه مند کردن مردم در بخش 
مدیریت مصرف بسیار مؤثر است و یکی از مشوق ها، اعطای 

پاداش تشویقی به مشترکان خانگی است. 
کیلووات  هر  کاهش  ازای  به  پارسال  کرد:  عنوان  حشمتی 
مصرف، پنج برابر قیمت آن به مشترک پاداش داده می شد، 
که امسال به ۲0 برابر تعرفه بخش خانگی متوسط کشوری به 

ازای هر کیلووات کاهش پاداش داده می شود.
خود  گذشته  سال  مصرف  با  مشترک  هر  کرد:  اظهار  وی 
سنجیده می شود و با دیگر مشترکان که شرایط ساختمانی و 

مصرفی متفاوتی دارند، سنجیده نخواهند شد.
میزان مصرف  بوشهر،  استان  برق  توزیع  مدیرعامل شرکت 
برق هر خانوار در این استان را سه هزار کیلووات اعلام و 
کردن  خاموش  همچون  اقدامات  برخی  انجام  با  کرد:  بیان 
اتو،  پرمصرف  لوازم  از  نکردن  استفاده  اضافی،  چراغ های 
به  اوج،  ساعات  در  ظرف شویی  و  لباس شویی  برقی،  جارو 
راحتی می شود در ماه 700 تا هزار کیلووات برق صرفه جویی 

کرد و حداقل ماهیانه یک میلیون تومان پاداش گرفت.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار 
بوشهر خبر داد؛

بوشهر جزو پنج استان برتر کشور 
در حوزه مبارزه با مواد مخدر است

بر  بوشهر گفت:  استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
اساس نتایج ارسالی از سوی ستاد مبارزه با مواد مخدر کشور، 
شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر این استان در ارزیابی 
با رشد 5۳ درصدی عملکرد شورا و کمیته های  سال 1401 
برتر کشور  استان  پنج  به سال 1400 جزو  نسبت  تخصصی 

انتخاب شده است.
اکبر پورات در گفت وگو با ایرنا اظهار کرد: در سال گذشته 
 1۲ حدود  مقابله ای،  نهادهای  شبانه روزی  تلاش  و  همت  با 
تن انواع مواد مخدر کشف گردید که کاهش ۲0 درصدی 

کشفیات نسبت به سال 1400 داشته است.
وی افزود: همچنین در سال گذشته تعداد ۲۶ باند کلان مواد 
توسط  مخدر  مواد  کشفیات  بیشترین  که  شد  منهدم  مخدر 
پلیس مبارزه با مواد مخدر و اداره کل اطلاعات استان انجام 

شده است.
تصریح  بوشهر  استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
معتادان  از  و صیانت  ساماندهی  1401 جهت  سال  در  کرد: 
با  مبارزه  پلیس  توسط  قضایی  دستور  با  نفر  بی خانمان 447 

مواد مخدر تحویل مراکز ترک اعتیاد شده است.
اجتماعی  حمایت های  و  درمان  حوزه  در  داد:  ادامه  پورات 
گذشته  سال  در  بوشهر،  استان  مخدر  مواد  با  مبارزه  شورای 
تعداد 47 مرکز درمانی شامل ۲0 مرکز سرپایی، 14 مرکز 
سه  آسیب گذری،  کاهش  مرکز  چهار  اعتیاد،  ترک  اقامتی 
مرکز سرپناه شبانه، ۲ کانکس کاهش آسیب و موبایل ون 
با مجوز  بازتوانی  اعتیاد و  و یک مرکز جامع درمان ترک 

آسیب  افراد  به  بهزیستی  سازمان  و  پزشکی  علوم  دانشگاه 
دیده خدمات رسانی می کنند و در این مدت 10 هزار 5۶0 

نفر خدمت به آنان ارائه شده است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

رئیس پارک علم و فناوری هرمزگان:

۸۰۰ میلیون تومان مالیات
 ارزش افزوده به دانش بنیان های 

هرمزگان اختصاص یافت

 
میلیون   800 گفت:  هرمزگان  فناوری  و  علم  پارک  رئیس 
توسعه  برای  افزوده،  ارزش  بر  مالیات  محل  از  تومان 
این  به  گذشته  سال  اواخر  در  دانش بنیان ها  زیرساخت های 

استان داده شد.
علیرضا نصیری در گفت و گو با خبرنگار ایلنا توضیح داد:  
دانش بنیان ها  به  افزوده  ارزش  درصد  سه  اختصاص  برای 
فناوری  و  علم  پارک  در  بسیاری  پیگیری  گذشته  سال  در 
هرمزگان و امور اقتصادی و دارایی هرمزگان انجام شد که تا 

روز آخر سال ادامه داشت.
استقرار  جهت  فضا  ایجاد  برای  مبلغ  این  داد:  ادامه  وی 
منظور  این  برای  و  می شود  استفاده  دانش بنیان  شرکت های 

سوله ای اجاره شده که تقسیم و تجهیز می شود.
رئیس پارک علم و فناوری هرمزگان اضافه کرد: فضا برای 
استقرار شرکت های دانش بنیان یکی از مشکل های مهم برای 
اقدام  این  با  می رود  امید  که  است  شرکت ها  این  فعالیت 

شرایط برای آن ها بهتر شود.
واحد   5۹ و  دانش بنیان  شرکت   17 منتشره،  اطلاعات  بنابر 
و  بوده  مستقر  هرمزگان  فناوری  و  علم  پارک  در  فناور 
تعدادی دیگری شرکت درخواست استقرار در پارک علم و 

فناوری هرمزگان داده اند.

کیش

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان:

مجموعه فرودگاهی کیش باید 
در سطح بین المللی تأثیرگذار باشد

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان گفت: ساخت ترمینال 
جدید فرودگاه کیش از نظر حجم و گستردگی کار، ستودنی 

و باورنکردنی است.
به گزارش مهر، حجت الاسلام و المسلمین محمد عبادی زاده 
به همراه سعید پورزادی سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش 
جدید  ترمینال  جمله  از  کیش  عمرانی  پروژه های  برخی  از 
بازدید  فرودگاه  جنوبی  باند  و  المپیک  ورزشگاه  فرودگاه، 

کرد.
بازدید  این  استان هرمزگان در حاشیه  در  فقیه  ولی  نماینده 
کشورمان  شهرهای  معدود  جزء  کیش  جزیره  گفت: 
ساخت  و  است  فرودگاهی  عظیم  مجموعه  دارای  که  است 
مهندسان  تلاش  و  همت  با  فرودگاه  این  جدید  ترمینال 
دستاوردهای  بکارگیری  با  و  و زحمتکش کشورمان  جوان 
گستردگی  و  حجم  نظر  از  داخلی،  دانش بنیان  شرکت های 

کاری، ستودنی و قابل تحسین است.
این  افزود:  زاده  عبادی  محمد  المسلمین  و  الاسلام  حجت 
نیز به آن  به تازگی ترمینال جدید  مجموعه فرودگاهی که 
افزوده شده است می تواند در آینده به عنوان یکی از راه های 
در  هوایی  نقل  و  حمل  و  ارتباط  ایجاد  برای  مؤثر  بسیار 

کریدور شمال به جنوب نقش آفرینی کند.
امیدوارم  داد:  ادامه  هرمزگان  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
مجموعه فرودگاهی کیش تأثیر خودش را نه تنها در سطح 
روابط  و  بگذارد  منطقه ای  و  بین المللی  سطوح  در  بلکه  ملی 
همسایه  کشورهای  با  مختلف  حوزه های  در  را  جانبه  همه 

ایجاد کند.
کیش  جزیره  در  نویی  و  تازه  اتفاق  که  این  بیان  با  وی 
راستای  در  زیرساخت هایی که  تاکید کرد:  است،  داده  رخ 
دیده  تدارک  کیش  جزیره  در  گردشگری  حوزه  تقویت 
شده ظرفیت های خوبی ایجاد کرده که به آن خوشبین هستم 
و سویی  به سمت  توسعه جزیره کیش  روند  دارم  اعتقاد  و 

می رود که مورد انتظار است.
توسعه  و  رشد  هرمزگان،  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
گردشگری را نیازمند توسعه متوازن در همه زمینه ها از جمله 
با  دانست و عنوان کرد:  فرودگاه  نقل و  و  در حوزه حمل 
اولویت هایی  آزاد  مناطق  از  کدام  هر  برای  اینکه  به  توجه 
نیز  کیش  جزیره  مأموریت  و  است  شده  گرفته  نظر  در 
گردشگری است از این رو ایجاد زیرساخت های گردشگری، 
نشان دهنده روند توسعه جزیره کیش به این سمت و سو است 

که به آینده آن خیلی خوشبین هستم.
به  اشاره  با  زاده  عبادی  المسلمین  و  الاسلام  حجت 
تأثیرگذار  نقش  و  کیش  جزیره  ورزشی  زیرساخت های 
ورزشی  مجموعه های  کرد:  تاکید  گردشگر  جذب  در  آن 
کیش این امکان و فرصت را می دهد تا تیم های ورزشی و 
در  خود  تدارکاتی  اردوهای  برگزاری  جای  به  ورزشکاران 

سایر کشورها، مهمان جزیره کیش باشند.  
به  در  کیش  آزاد  منطقه  سازمان  اقدامات  از  پایان  در  وی 
سرانجام رساندن پروژه های عمرانی و زیرساختی قدردانی و 
تلاش های بخش خصوص و دولتی در آبادانی کیش را مثبت 

ارزیابی کرد.

استان خوزستاناستان خوزستان
 

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری خوزستان:

تاخیر در تکمیل طرح های 
سرمایه گذاری خوزستان نرخ بیکاری 

را تحت تاثیر قرار داده است

 
 

استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاونت  سرپرست 
پروژه های  اندازی  راه  در  تأخیر  گفت:  خوزستان 
سرمایه گذاری باعث شده تا خوزستان یکی از استان های با 

نرخ بالای بیکاری باشد.
تنظیم  ایرنا محمد راضی جلالی در نشست ستاد  به گزارش 
بیان  استانداری  اقتصادی  معاونت  محل  در  خوزستان  بازار 
کرد: با توجه به نقش تأثیرگذار خوزستان در تولید ناخالص 
در  باید  نیز  استان  اعتبارات  و  منابع  کشور،  اقتصاد  و  ملی 

حوزه های مختلف مورد بازنگری قرار گیرد.
استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاونت  سرپرست 
خوزستان با بیان اینکه بانک ها باید در خوزستان برای پیشبرد 
اهداف اقتصادی و اجرای پروژه های اشتغالزا مشارکت کنند 
پیش  از  بیش  باید  تولید  بخش  سرمایه گذاران  کرد:  اظهار 

مورد حمایت قرار گیرد.
تولیدی  طرح های  از  توجهی  قابل  بخش  کرد:  تصریح  وی 
استان دارای پیشرفت فیزیکی ۶0 درصد با کمبود نقدینگی 
روبه رو هستند که تکمیل آنها درگرو تأمین منابع مورد نیاز 

توسط بانک ها است.
پروژه ها  این  اندازی  راه  در  تأخیر  داد:  ادامه  جلالی  راضی 
بیکاری  نرخ  با  استان های  از  یکی  خوزستان  تا  شده  باعث 

بالا باشد.
وی ادامه داد: با توجه به افزایش قیمت گوشت قرمز و ماهی 
به عنوان کالاهای جانشین گوشت مرغ، خانوارها به سمت 
تأمین پروتئین از طریق مصرف گوشت مرغ روی آورده اند 
که یکی از عوامل مهم افزایش قیمت این کالا در اثر افزایش 

تقاضا است.
استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاونت  سرپرست 
خوزستان اظهار کرد: روند تولید و مدیریت تولید مرغ یک 
روند معیوب است، چرا که مرغدار تا فروشنده کمترین سود 

را می برند و بیشترین سود را دلالان کسب می کنند.
وی با بیان اینکه نمی شود در بازار دستوری کار کرد اظهار 
کرد: باید با بخش خصوصی تعامل کرد و راه حل عملیاتی، 

افزایش تولید و مثبت کردن موازنه تولید و مصرف است.
در  را  کالا  این  قیمت  مرغ،  تولید  شبکه  توسعه  با  باید  لذا 
بازار متعادل کنیم و می باید یک راهکار عملیاتی اتخاذ گردد 
بطوریکه تمامی حلقه های مؤثر در زنجیره تولید مرغ منتفع 

شوند.
راضی جلالی ادامه داد: در کوتاه مدت با ورود مرغ منجمد 
در بازار می توان کمبود مرغ مورد نیاز بازار استان را تأمین 
کرد، همچنین یکی دیگر از راه های جبران کمبود مرغ در 
میان مدت، راه اندازی واحدهای مرغداری جدید با پیشرفت 

فیزیکی بالاست.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی خوزستان:

فروش مرغ خارج از قیمت مصوب 
تخلف است

رئیس سازمان جهاد کشاورزی خوزستان با بیان اینکه عرضه 
مرغ خارج از قیمت مصوب، تخلف محسوب می شود گفت: 
فرآیند  واگذاری  برای  شرایطی  ایجاد  حال  در  سازمان  این 

کامل تولید تا عرضه مرغ توسط اتحادیه مرغداری ها است.
تنظیم  ستاد  نشست  در  پریچهر  الله  رحمت  ایلنا  گزارش  به 
بیان  استانداری  اقتصادی  معاونت  محل  در  خوزستان  بازار 
کرد: طبق قیمت مصوب مرغ زنده درب مرغداری 5۲0 هزار 
مرغ  عرضه  و  است  ریال  هزار   7۳0 مصرف کننده  و  ریال 

مغایر با این قیمت ها تخلف محسوب می شود.
پرونده   54۳ و  بازرسی   ۹88 گذشته  ماه   ۲ طی  گفت:  وی 
سازمان  بازرسان  سوی  از  استان  در  مرغ  بخش  در   تخلف 

جهاد کشاورزی استان تشکیل شده و 154 تخلف در تعزیرات 
حکومتی محرز شده است.

پریچهر اظهار کرد: به طور متوسط روزانه 150 تن مرغ در 
استان توزیع می شود اما برای تأمین نیاز بازار استان باید ۲00 
تن دیگر به این میزان اضافه شود، باید این میزان کسری را 

از استان های دیگر تأمین کنیم.
وی با بیان اینکه خوزستان دومین استان کشور بعد از تهران 
در میزان توزیع و عرضه مرغ در بازار است افزود: سازمان 
واگذاری  برای  شرایطی  ایجاد  حال  در  کشاورزی  جهاد 
فرآیند کامل تولید تا عرضه مرغ توسط اتحادیه مرغداری ها 
این کالا  نظارت  بر  است و سازمان جهاد کشاورزی صرفاً 

نقش داشته باشد.
پریچهر با اشاره به اینکه سامانه رهتاب در استان در دست راه 
اندازی است افزود: این سامانه به زودی برای شفاف سازی 
قیمت و عرضه مرغ در استان راه اندازی می شود. با راه اندازی 
کوتاه  زیادی  حد  تا  مرغ  بازار  از  دلالان  دست  سامانه  این 

می شود.
زمینه  در  گذشته  سال  پایان  آمده  پیش  چالش های  به  وی 
ماه  فروردین  نیمه  از  داد:  ادامه  و  کرد  اشاره  ریزی  جوجه 
تا یک هفته  بهتری قرار گرفت و  جوجه ریزی در شرایط 

دیگر نتیجه آن را در بازار استان خواهیم دید.
دبیر اتاق اصناف اهواز در ادامه این نشست افزود: نرخ های 
را  مشکلی  تنها  نه  می شود  اعلام  کالاها  برای  که  دستوری 
زیادی  برای واحدهای صنفی چالش های  بلکه  نمی کند  حل 

را ایجاد کرده است.
ابوالقاسم کوره چینی اظهار کرد: اصناف زیادی به دلیل نرخ 
دستوری که قابل اجرا نیست متخلف تلقی می شوند و برای 

آن ها در تعزیرات پرونده تخلف تشکیل می شود.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

استاندار کهگیلویه و بویراحمد عنوان کرد؛

تعدادی از مدیران کهگیلویه 
و بویراحمد تغییر می کنند

 

 
 
 

استاندار کهگیلویه و بویراحمد گفت: برخی از مدیران طبق 
ارزیابی که انجام دادیم نتوانستند انتظارات را برآورده کنند 
که در لیست تغییر هستند و امیدوارم قبل از سفر دولت به 

استان تغییر کنند.
به گزارش ایسنا، سید علی احمدزاده در نشست با بسیج اساتید 
دانشگاه های استان از پیشنهاد تشکیل کارگروهی متشکل از 
اساتید بسیجی به عنوان بازوهای مشورتی برای توسعه استان 

استقبال کرد.
وی افزود: کارگروه های تخصصی متشکل از اساتید بسیجی 
که دارای فکر و اندیشه هستند تشکیل و ایده هایی تحول زا 
از  اینکه  بیان  با  بویراحمد  و  کهگیلویه  شود.استاندار  ارائه 
پیشنهادات، ایده ها و نقطه نظرات بسیج اساتید در سفر دور 
دوم دولت به استان و جلسه با رئیس جمهور استفاده می کنیم، 
منتقدین در جلسات و  به حضور  خاطرنشان کرد: علاقه مند 

استفاده از صحبت های آنها هستم.
از  استفاده  بر  استان  پیشرفت  و  توسعه  برای  احمدزاده 
از هر طیف و گروه  استان  نیروهای  توانمندی ها و ظرفیت 

سیاسی تاکید داشت.
استاندار کهگیلویه و بویراحمد گفت: از تشکیل کارگروه های 
استان  توسعه  و  رشد  هدف  با  اساتید  بسیج  توسط  تخصصی 
آنهایی که  اساتید حتی  با  نشست  از  می کنم. کرد:  استقبال 
مخالف دولت هستند استقبال می کنم چرا که استان با سلام و 

صلوات رشد نمی کند.
دلیل  اما  خود  جای  به  سیاسی  دیدگاه های  کرد:  تاکید  وی 
پیشرفت  برای  مطالب سازنده طیف های سیاسی  از  نمی شود 

استان استفاده نکنیم.
با اشاره به ظرفیت بالای اساتید دانشگاه ها افزود:  احمدزاده 
ممکن است نتوانم از حضور شما در حوزه های مدیریتی بهره 
استفاده شما  نظرات  نقطه  و  اندیشه ها  از  می توانم  اما   ببریم 

کنم.
اساتید دانشگاه درخصوص  از  به دغدغه یکی  وی در پاسخ 
استفاده از نیروهای انقلابی در مدیریت ها اظهار کرد: بخشی 
تلاش  که  است  من  دست  در  انقلابی  نیروهای  گزینش  از 
کردم نیروهای همسو و همراه با دولت را انتخاب کنم البته 

در مواردی به ایده آل ها نرسیدیم.
تشکیل  از  کرد:  خاطرنشان  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
با هدف رشد و  کارگروه های تخصصی توسط بسیج اساتید 

توسعه استان استقبال می کنم.
عمل  حاکمیتی  مدیران  انتخاب  در  اینکه  بیان  با  احمدزاده 
کردیم در پاسخ به دغدغه یکی از اساتید بسیجی درخصوص 
ضعف برخی مدیران تصریح کرد: برخی از مدیران انقلابی 
و جهادی در حال خدمت هستند، برخی ها هم طبق ارزیابی 
که خودمان انجام دادیم نتوانستند انتظارات را برآورده کنند 
که در لیست تغییر هستند و امیدوارم قبل از سفر دولت به 

استان تغییر کنند.

 1۲5 افزایش  از  حاکی  آمارها  گفت:  خنج  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
درصدی گندم تحویلی نسبت به سال زراعی گذشته است.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت جهاد کشاورزی 
شهرستان خنج، علی علی پور با اشاره به اینکه میزان تولید گندم از 1۳000 تن 
در سال گذشته به ۲7000 تن در سال زراعی جاری افزایش یافته است، تصریح 
کرد: انتظار می رود تا پایان برداشت بالغ بر ۲8 هزار تن گندم مازاد بر مصرف 
کشاورزان و بهره برداران به مراکز خرید دولتی تحویل گردد و همچنین در 
سال زراعی گذشته نیز نسبت به سال قبل، افزایش ۲40 درصدی گندم تحویلی، 

رعایت  افزود:  مسئول  مقام  رسانید.این  استانی  رتبه سوم  به  را  شهرستان خنج 
تاریخ کشت به موقع، استفاده از بذور گواهی شده و پربازده و سازگار با شرایط 
آب و هوایی منطقه، برگزاری کلاس های آموزشی ضدعفونی بذور خودمصرفی 
و غنی سازی بذور با روی و اسید هیومیک، مدیریت تغذیه و علف های هرز، 
به  بیماری ها  و  آفات  با  موقع  به  مبارزه  و  ردیابی  سم پاش ها،  کردن  کالیبره 
ویژه سن غلات و زنگ زرد گندم، استفاده از کف کارها و کشت بیش از ۹8 
درصدی به صورت مکانیزه و استفاده از آبیاری نوین و رعایت تناوب زراعی 

را می توان از مهمترین عوامل افزایش تولید گندم در این شهرستان دانست.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان خنج:
آمار گندم تحویلی خنج به مراکز خرید در سال زراعی جاری از ۲7 هزار تن عبور کرد


